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1 Začátek schůze 19:10 

Úvodní slovo prezidenta SU a představení programu 
Počet osob s hlasovacím právem 13 

2 Schválení zápisu z předchozího parlamentu 

 Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápis ze zasedání 
parlamentu ze dne 3.7.2012 ze Strahova koleje ve znění, v jakém 
byl zaslán do konference parlament dne 23.10.2012.“ 

 OHP: 13; 12:0:1 → Schváleno 

3 Strahov Open Air 2012 a Hokejová bitva 2012 

Na výsledku SOA se podepsala prohibice. Počítalo se s 200 tis. Kč dotací, která 
nakonec činila cca 120 tis. Kč.  
 
V průběhu hokejové bitvy měla ČVUT nejlepší fanoušky, stejně jako loni. ČVUT 
nakonec obsadila 4. místo. Akce HB je silně ztrátová, SU ČVUT doufá, že se 
v započaté tradici bude pokračovat a organizátorům se povede získat sponzory.  

4 Výjezdní zasedání SU ČVUT 

Prezident žádá parlament o navýšení rozpočtu pro výjezdní zasedání z důvodu 
platby za externího školitele ve výši 15 000. Prezident SU slíbil, že peníze budou 
ušetřeny v jiných rozpočtových kapitolách.  
 

 Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zvýšení rozpočtu na 
výjezdní zasedání o 15 000 Kč.“ 

 OHP: 13; 13:0:0 → Schváleno 

5 Informace o nové účetní firmě 

Prezident SU informuje, že účetnictví se bude odevzdávat měsíčně – v kanceláři na 
Strahově, vždy do 15. dne následujícího měsíce. 
Konkrétní dotazy budou zodpovězeny na zasedání parlamentu – zástupce účetní 
firmy dorazí osobně na zasedání do konce roku. 

6 Sloučení CISCO akademie 

Dochází ke sloučení CISCO akademie na Strahově a CISCO akademie v Dejvicích, 
nově bude pouze jedna akademie – CISCO akademie SU ČVUT 
(http://cna.su.cvut.cz/). Současným vedoucím – main contactem, je Ondřej 
Sedláček. Vedoucí akademie, je přímo odpovědný prezidentovi SU ČVUT. 
 
 

http://cna.su.cvut.cz/
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 Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje sloučení CISCO 
akademie SH a CISCO akademie Dejvice a tím vznik CISCO 
akademie SU ČVUT.“ 

 OHP: 13; 10:0:3 → Schváleno 

7 Členské příspěvky SH 

Strahov žádá o změnu typu činnosti u Hudebny a Fotoatelieru, tak aby od 1. 10. 
2012 byly již hlavní činností a nikoliv ekonomickou. 
Výše členských příspěvků již byla schválena na představenstvu SH – 14.8.2010, 
viz: http://support.siliconhill.cz/zapisy/prilohy/20120814-Priloha-5-Clenske-
prispevky.pdf  
 

 Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje výší členských příspěvků 
klubu Sillicon Hill za Hudebnu a Fotoatelier, tak jak byla schválena 
14.8.2010 představenstvem SH. 

 OHP: 13; 11:0:2 → Schváleno 

8 Volby prezidenta SU ČVUT 

Volby budou vyhlášeny do parlamentu, volba proběhne v polovině prosince. 
Přihlášky se budou zasílat elektronicky do konference parlament a v kopii na 
prezidenta a konferenci centrály SU. 

 

9 Schůze ukončena v 20:15 

Další zasedání parlamentu bude na začátku prosince v Dejvicích. 
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